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Beseda s Luckou Duchkovou 

V únoru vyprávěla na Šedivce téměř padesáti dětem naše úspěšná reprezentantka Lucka Duchková o svém 

vztahu k pozemnímu hokeji, o cestě do reprezentace a působení v ní. Trpělivě odpovídala na všetečné dotazy 

školáků.  Ukázala dětem medaile, dresy, i hokejku, kterou na závěr předvedla i v akci.  

Hezká akce, za kterou patří Lucce poděkování, přiblížila dětem náš sport z té profesionálnější stránky.  

 

Kuzmova glosa: 

Sledovali jsme utkání našich reprezentantek, také stručné zprávy o jednotlivých zápasech, hodnocení hráček 

i góly. 

Až v pozemkářském magazínu HOKEJ NA ZEMI jsme viděli, jak důležitou roli měla v týmu naše Lucka. Kolik 

gólů padlo po jejích akcích! 



 

 

 

Sportovec Plzně 2024 

V rámci vyhodnocení nejlepších jednotlivců i kolektivů v roce 2024 zorganizovali naši pozemkáři výstavu o 

litickém pozemkářském oddílu: něco z historie i současnosti, úspěchy, vybavení. Výstavu můžete navštívit do 

konce března v mázhauzu plzeňské radnice. Věřte, že to stojí za shlédnutí. 

Valné hromady 

Ve středu 26.března se koná v 17 hodin valná hromada oddílu pozemního hokeje v přísálí Lidového domu. 

Po ní bude následovat od 18 hodin valná hromada TJ Plzeň – Litice. 


